
   
 

   
 

Campusskolens skolebestyrelse 
Dato 05.02.2025 

Tidspunkt  17.30-20.30 

Sted Konferencelokalet v. kontorgangen 

Deltagere SB og ledelse:  
Anette og René 
Aus, Evensa, Kirstine, Matilde, Birger, Julie og Annika. 

Dagsorden  
Tid Punkt/forbere

delse 
Mål med punktet  Ansvar Noter 

til 
referat 

17.30 Check-in  Kirstine  

18.15-
18.17.40 
 

Godkendelse 
af referat og 
dagsorden 

OBS! Dato for FK-
møde 13/5? 
SB-møde 29/4 i 
stedet for 8/4? 

Kirstine Referat og 
dagsorden 
godkendt.  
SB-møde rykket 
frem fra 29.4 til 
28.4. 
Årsmøde og 
kontaktforældremø
de d. 13.5. 

18.20-
18.17.45 

Evaluering og 
tilsyn ifm. 
mobil 

Freya fremlægger 
forældre- og 
elevsurvey.  
Medarbejder-
survey? 
Giver det anledning 
til 
ændringer/justering
er i det 
eksisterende 
princip? Bestyrelsen 
drøfter og tager 
beslutning. 

Freya Tilbagemelding fra 
eleverne: 
Der bliver brugt 
mere tid på at tale 
sammen og spille 
spil mm. 
Lærerne skal huske 
at låse døren til 
depotet, hvor 
telefonen ligger. 
Ærgerligt at man 
ikke må være i 
andre folks klasser. 
For nogen er det 
ærgerligt at man 
ikke har adgang til 
PC`en, bl.a til at 
lave lektier. 
9 årgang har 
indrettet et godt 
pauserum som er 
godt brugt. 
Hallen bliver flittigt 
brugt. 
 
 
 
 



   
 

   
 

Tilbagemelding fra 
forældrene: 
Generelt var der en 
god feedback og 
forældrene bakker 
også op om 
initiativet. 
 
 
Tilbagemelding fra 
lærerne: 
Havde forventet 
mere brok og bøvl. 
Det går generelt 
godt og man skal 
huske at låse 
døren. 
Eleverne er blevet 
mere aktive. 
Der er stor 
efterspørgsel på 
brætspil mm. 
 
Obs. 
Måske vi skal 
forpligte os og i 
møde komme 
ønsket om flere 
alternativer 
aktivitetsmulighede
r. 
Kunne man bruge 
dannelsestimerne 
til at tale om hvilke 
spil eleverne gerne 
vil have? 
Vi mangler 
bordtennisbat! 
Lærerne skal måske 
være lidt mere 
aktive og 
deltagende i 
pauserne. 
Forslag: 
udendørsskak. 
Måske skal vi 
facilitere udendørs 
lege/aktiviteter. 
 
Forslag: 



   
 

   
 

Måske skal man 
gennem 
elevrådet/dannelse
-stimer, lave en 
idebank i 
elevrådet/klasserne
.  
Birger og Evensa 
bliver tovholder på 
at lave en 
pixiudgave af det 
eksisterende 
princip. Aus og 
Evensa undersøger 
om der er nogle 
rep. fra 8 og 9 
årgang som skulle 
være med.  
 
 

18.30-
19.18.15 

Spisning og 
pause 

-funktionen?  Kirstine  

19.00-
19.18.30 
 

Kommunikatio
ns-strategi 

Thomas Brodersen  
 
 

Thomas Brodersen  

19.19.00 Møde-
kadencen for 
næste års 
bestyrelsesmø
der 

To minutters egen 
refleksion – fordele 
og ulemper 
Hvad går vi med? 
Ændrer vi noget 
allerede nu? 

Kirstine Vi laver to virtuelle 
orienteringsmøder 
hhv i marts og maj 
– hvor er vi siden 
sidst?  
I teamskanalen, kan 
man byde ind med 
punkter til 
orientering. Julie vil 
gerne stå for det og 
sender også en 
husker.  
Birger indkalder til 
formøde for de 
forældrevalgte - et 
par dage før de 
fysiske møder. 
 
Fra juni måned 
kører vi med fysiske 
møder hver anden 
måned.  

      19.30 Tovholder-
listen 

Skal listen 
opdateres? 

Kirstine Matilde sender en 
mail og status på 



   
 

   
 

 
(se nederst i 
dokumentet) 

hvor 
tovholdergruppen 
er ift årsmødet. 
Anette og julie 
deltager ift 
kontaktforældrene.  

20.19.45 Kostpolitik Drøftelse af vores 
principper 

Anette og Kirstine Anette fremlægger 
fra 
kvalitetsprogramm
et for kommende 
skoleår, bl.a er der 
en pulje man kan 
søge ift 
madordningsprojek
t.  
Campusskolen vil 
gerne være på 
forkant og have en 
ansøgning til det. 
Tanker omkring at 
Praksislinjen kunne 
stå for at lave et 
måltid om ugen til 
èn årgang - et 
måltid en gang om 
ugen. 
Overordnet. 
Hvordan kan vi 
gøre det let og 
overskueligt for en 
start? 
Er det mere 
realistisk at der 
bliver lavet noget 
mad kun til 10 – 
pausen? 

.4520.15 Punkter til 
næste møde 

Skoledagens 
længde (og indhold) 
jf. 
Kvalitetsprogramm
et 
Lejrskoler 

Kirstine -Skoledagens 
længde og indhold. 
 
Kontaktforældremø
det - hvordan vil vi 
bruge det? 
 
Klassedannelsespri
ncip 
 
Lejrskoler 
 
Sygefravær blandt 
lærerne 
 



   
 

   
 

Uddannelse af 
UMR blandt elever. 

20.20.20 Eventuelt Skoleforum 
 
 
 
 
Feedback fra Åbent 
Hus 

Kirstine Skoleforum 10.4. 
Dagsorden er ikke 
kommet endnu.  
 
 
Overordnet et rigtig 
vellykket 
arrangement. 
 
Bestyrelsen vil 
gerne dele deres 
stand med andre til 
næste gang. 
 

20.20.25 Check-ud   Kirstine  

 

Tovholderopgaver 
 

Hvad  Hvem er ansvarlig 
 

Tidspunkt 

Præsentation af bestyrelsens 
arbejde på fælles 
forældremøder i august 
 

  

Deltagelse på Ringsted Natten 
 

Mille, Annika, Kirstine September 

Lærerens dag 
 

Annika Oktober 

Planlægning af 
kontaktforældremøder 
 

Mathilde, Freya, Kristina November og februar 

Deltagelse i Landsmøde med 
Skole og forældre 
 

Kirstine, Birger, Morten November 

Deltagelse i Åbent hus 
 

Mille, Annika, Morten, 
(Kirstine) 

Januar 

Forældremøder på 
fødeskolerne 
 

Kristina 
Mathilde (Nordbakke) 
Mille (Valde) 
Morten (Dagmar) 

??? 

Planlægning af årsmøde 
 

Mathilde, Annika, Jimmi. 13. Maj 2025 

Orientere sig i referater fra 
det politiske udvalg UFU 

Birger (jan-jun. 2024) 
Kirstine (jul-dec. 2024) 
Morten (jan-jun. 2025) 
Annika (jul-dec. 2025) 

Hele året 



   
 

   
 

Arbejdsgrupper for principper 
 

Klassedannelsesprincip 
 

Morten, Freya Oktober-januar (løbende) 

Antimobbestrategi 
 

Kirstine, Kristina Løbende 

Princip for skærmbrug Mathilde, Freya, Birger, 
Kristina 

Igangsat april 2024 

Princip for kommunikation 
mellem hjem og skole 

Birger, Mille, Freya, René Igangsat april 2024 

Princip for kontaktforældre 
 

  

Princip for meddelsesbogen 
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